
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 
 

 

 

Z á p i s n i c a  

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 28.12.2015 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní: 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa OZ 

3. Voľba navrhovateľov uznesení 

4. Voľba overovateľov zápisnice 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Schválenie rozpočtu na rok 2016 – 2018 

7. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

8. Záver 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 
Zasadnutie OZ otvoril o 18

05 
hod. privítaním všetkých prítomných starosta obce. Zasadnutia 

sa zúčastnilo na začiatku 8 poslancov. OZ bolo uznášania schopné. Starosta oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia OZ  a vyzval poslancov na schválenie, doplnenie alebo 

zmenu programu OZ.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 56/2015.  
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Bc. Zuzana Slimáková 

 

K bodu 2 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí: Ing. Eva Mišíková, p. Martin Zachar a Ing. Miroslav Pecho.  



Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8                              PROTI: 0                          ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: JUDr. Vladimír Mojš a Ing. 

Miroslava Garajová. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                              PROTI: 0                            ZDRŽALI: Ing. M. Garajová 

 

K bodu 5 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 57/2015.  
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Bc. Zuzana Slimáková 

 

K bodu 6 programu OZ 

Schválenie návrhu rozpočtu  na rok 2016 – 2018 

Starosta obce vyzval predsedu finančnej komisie p. poslanca Pechu, aby prítomných 

oboznámil s návrhom rozpočtu na roky 2016 – 2018. P. poslanec Pecho informoval 

prítomných o tom, že sa uskutočnilo zasadnutie finančnej komisie, predmetom ktorého bolo 

prejednávanie navrhovaného rozpočtu. Finančná komisia rozpočet prejednala 

a s pripomienkami ho doporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť. Starosta obce oboznámil 

prítomných s listom, ktorý poslala mailom občianka p. Šefranková, L-149 a to hlavne preto, 

že sa týka navrhovaného rozpočtu obce. Pripomienky sa týkajú: príjmov za ubytovanie, 

informačného centra, členského poplatku do Regiónu Liptov, príjmov obce z danej 

organizácie a údržby verejnej zelene. Následne starosta opäť vyzval p. poslanca Pechu, aby 

ako predseda finančnej komisie prítomných oboznámil s návrhom rozpočtu obce. P. poslanec 

Pecho prečítal prítomným dôvodovú správu k návrhu rozpočtu na roky 2016 – 2018. Počas 

čítania dôvodovej správy prišla na zasadnutie OZ poslankyňa Bc.  Zuzana Slimáková.  

Starosta poďakoval predsedovi finančnej komisie p. poslancovi Pechovi za prečítanie 

dôvodovej správy a zároveň poslancom položil otázku, či sa ide schvaľovať rozpočet pôvodný 

alebo sa finančná komisia zaoberala zmenou v kapitálových výdavkoch na základe zaslaného 

listu od p. Šefrankovej – jedná sa o sumu 15000 €. K tomuto sa do diskusie prihlásil p. 

poslanec Mojš. Reagoval na požiadavku p. Šefrankovej, ktorá navrhla OZ aby sa v roku 2016 

vyčlenilo z bežných výdavkov suma 200 € na výsadbu kvetín, nákup kvetináčov, zeminy a 

kapitálový výdavok na výstavbu dreveného zrubu pre informačné centrum ako aj súvisiace 

náklady v sume 15000 €. P. poslanec Mojš je presvedčený, keď sa pozrie na predložený 

rozpočet,  že s daným návrhom p. Šefrankovej by vedel súhlasiť. Avšak je potrebné hľadať 

možnosti ako zabezpečiť informačné centrum. Otázkou je či spôsobom zrubovým, alebo 

iným. Avšak vieme, že obec momentálne priestory na vytvorenie informačného centra nemá. 

Čakať však ďalej nepovažuje za vhodné riešenie, treba podporiť vytvorenie informačného 

centra v obci. P. poslanec sa kontaktoval s obcami, kde sú tieto info centrá vytvorené a zistil, 

že je možnosť použiť prostriedky z OOCR (oblastná organizácia cestovného ruchu). 

V rozpočte sa príspevok do OOCR zvyšuje z 5000 € na 10000 €. Peniaze z tohto príspevku by 

sa dali prefinancovať na vytvorenie a chod info centra. Zároveň požiadal p. poslanca Pechu 

alebo starostu obce o informáciu, ako boli vyčerpané prostriedky z OOCR v roku 2015. P. 

poslanec Pecho odpovedal, že v roku 2015 obec z dotácie nevyčerpala 74 € a z príspevku 609 



€. Zostatok z príspevku sa presúva do ďalšieho roka. Obec Bešeňová a Demäňovská dolina 

využili prostriedky z OOCR na vytvorenie fit parkov. Dané prostriedky by sa dali určite 

využiť na info centrum, na financovanie mzdy, prenájom, výstavbu rozhľadne, autobusovej 

čakárne, ako aj na všetku propagáciu obce. O využití príspevku z OOCR sa môžeme 

dohodnúť dnes, alebo na inom zasadnutí OZ. Ak príspevok obce do OCCR bude 10000 €, 

obci sa vráti 12000 €, avšak až v roku 2017. V roku 2016 budeme môcť z  príspevku 10000 € 

vyčerpať 9700 €. Starosta obce – ak sa ide schváliť príspevok do OOCR 10000 p. Šefrankovej 

dáme odpoveď, že tento bude použitý na vybudovanie  info centrum. Info centrum nemusí 

byť zrubového charakteru. Máme dom v strede obce (majiteľka p. Ševcová, L-127), kde by sa 

dalo info centrum vybudovať. Majiteľka by po dohode tento dala obci do prenájmu. Je naozaj 

potrebné dohodnúť sa načo sa príspevok do OOCR vo výške 10000 € použije – kvôli 

odpovedi p. Šefrankovej. 

P. poslanec Nika – podporuje návrh p. Šefrankovej a teda vybudovanie info centra, nakoľko 

sme turistickou obcou aj vďaka kúpeľom, kde v mesiaci január bude ubytovaných 100 

Litovcov a 100 Rusov. Títo nebudú mať možnosť získať žiadne informácie ani propagačné 

materiály v obci. 

Starosta obce – treba si uvedomiť, že obec potrebuje finančné prostriedky na posplácanie 

dlhov, avšak starosta taktiež podporuje vytvorenie info centra. Ak sa však dá, treba využiť 

prostriedky z OCCR a nie z kapitálových výdavkov. Vytvorenie info centra je pozitívna 

reklama pre obec. 

Poslankyňa p. Garajová – pomenujme tieto prostriedky všeobecne „prostriedky na propagáciu 

obce“. 

Kontrolórka obce – prioritne na info centrum. 

Poslanec p. Mojš – nemá problém definovať to širšie, avšak bude treba odpovedať p. 

Šefrankovej. Ak však tieto prostriedky budú definované len ako prostriedky na propagáciu 

obce, nebude hlasovať za navýšenie príspevku pre OOCR z 5000 na 10000 €. Navrhol 

definovať tento príspevok ako príspevok na propagáciu obce a na postupné budovanie info 

centra.  

Starosta dal hlasovať za to aby príspevok do OOCR bol vo výške 10000 a bol použitý na 

propagáciu a na postupné budovanie info centra: 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

Starosta obce - ohľadne 200 €, ktoré navrhla p. Šefranková na verejnú zeleň. Tieto by mali ísť 

z bežných výdavkov a preto by s tým nemal byť problém. 

Kontrolórka obce – obec podala projekt na podporu verejnej zelene v obci. V apríli by sme 

mali vedieť výsledok. 

 

Starosta vyzval poslancov, aby sa vyjadrili postupne k príjmom a výdavkom rozpočtu.  

 

Položka príjmy rozpočtu: 

Starosta obce – ako odpoveď na navýšenie príjmov za ubytovanie p. Šefrankovej uviedol, že 

príjmy v tejto položke sú  navýšené z dôvodu postavenie Penziónu Diana (KÚPELE LÚČKY 

a.s.). 

P. poslanec Mojš ako je to s príjmami a výdavkami v súvislosti s nakladaním s odpadmi. 

Tieto položky by sa mali podľa zákona vyvážiť. Odpovedala p. Ťapková – účtovníčka OcÚ. 

Podľa skutočnosti z roku 2015 boli príjmy 35000 € a výdavky 43000 €.  

P. poslanec Mojš skonštatoval, že obec je v strate 8000 €, čo je nemalá suma. 

Starosta – tento rok sme nechceli manipulovať so sumami za odpad, zároveň v tomto roku 

vyšiel nový zákon 79/2015 – zákon o nakladaní s komunálnym odpadom, ktorý by mal 



odľahčiť obce. Ak bude v obci prebiehať dôsledná separácia, výrobcovia obalových 

a neobalových výrobkov by sa mali podieľať na spolufinancovaní separovaného zberu, tým 

by sa  znížili výdavky na odvoz tuhého komunálneho odpadu a nebude treba navýšenie 

poplatku za TKO pre občanov. Avšak toto sa docieli len dôsledným separovaním. V zberných 

nádobách musí byť pomer 50 na 50% a to maximálne. V prípade nedodržania správneho 

separovania sa poplatky môžu navýšiť. Obec má schválené VZN, kde poplatok na 1 osobu 

a rok za vývoz TKO je schválené vo výške 8,50 rok. Každá obec v okolí dopláca na TKO. Ak 

bude treba navyšovať poplatky pre občanov, bude to treba načasovať tak, aby sa tieto 

navyšovali postupne. Obec plánuje navýšiť poplatok za TKO do budúcnosti na 10 

€/osoba/rok. Väčšina obcí dopláca na TKO. Poplatky na občana a rok sú v týchto obciach 16 

€ a viac. 

P. poslanec Mojš – takže teraz ideme schvaľovať rozpočet a VZN bolo už schválené predtým 

na sumu 8,50 € na občana/rok. Starosta obce opäť p. poslancovi vysvetlil, že k navýšeniu 

dôjde, ak to bude potrebné až v roku 2017. 

 

Položka výdavky rozpočtu: 

Do diskusie sa prihlásil p. poslanec Mojš, ktorý mal niekoľko otázok v súvislosti s bežnými 

výdavkami. Vieme, že došlo k navýšeniu platových taríf vo verejnej správe. P. poslanec sa 

spýtal o koľko percent sa navýšili mzdy na obci. Odpovedala p. Ťapková – mzdy sa navýšili 

o 5-6 %, nakoľko si učiteľky MŠ doplňujú vzdelanie, čím získavajú kreditové príplatky, čo je 

zo zákona P. poslanec Mojš oponoval tým, že v štátnej a verejnej správe boli platové tarify 

navýšené len o 4 % a teda ideme nad rámec zákona. Z tohto hľadiska máme nadštandardné 

mzdové výdavky. Prečo je to tak, keď zdroje na iné výdavky nemáme. P. poslanec sa 

opätovne spýtal o koľko percent boli navýšené mzdové výdavky. Mzdové výdavky boli 

navýšené o 5% - odpovedala p. Ťapková a to z dôvodu kreditových príplatkov pre učiteľky 

MŠ. P. poslanec sa spýtal, či príplatky v takejto výške sú navrhnuté aj pre zamestnancov obce. 

P. Ťapková odpovedala, že aj pre zamestnancov obce. Zároveň doplnila, že mzda v národnom 

hospodárstve stúpne a do mzdových nákladov sa zahrňuje aj plat starostu. P. poslanec Mojš – 

ak máme dostatočné mzdové ohodnotenie zamestnancov, nešiel by nad rámec zákona. 

Starosta obce – ak pôjdeme na 4% nebudeme mať na kreditové príplatky pre učiteľky MŠ, čo 

potvrdila aj p. Ťapková.  

Hlavná kontrolórka – v roku 2015 sme mali na mzdové výdavky 118500 €, teraz je vo 

výdavkoch 87500 €. Výdavky na mzdy sú unížené o 31000 €. P. Mojš – ja vychádzam z tohto 

roku a ak si prepočítam mzdu na 6 zamestnancov OcÚ vychádza mi mzda 1200 € na 

zamestnanca.  

P. Ťapková opäť podotkla, že v mzdových výdavkoch na tento rok je aj mzda starostu 

a hlavnej kontrolórky. Suma 1200 € je spriemerovaná z ich mzdami. 

Starosta obce dal hlasovať za to aby sa navýšili platy o 4%. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 4 (JUDr. V. Mojš, O. Nika, M. Pecho, M. Garajová) ZDRŽAL SA: 1 (M. Zachar) 

PROTI: 4 (Ing. E. Mišíková, Ing. P. Fula, Mgr. I. Kosturíková, Bc. Z. Slimáková) 

 

Starosta vyzval poslancov aby sa ďalej vyjadrovali k výdavkom. Prihlásil sa p. poslanec Mojš 

- kultúrne služby boli unížené o 8500 € z dôvodu navýšenia príspevku do OOCR na 10000 €. 

P. poslanec bude s uvedeným súhlasiť len vtedy, ak navýšená suma do OOCR bude použitá 

na propagáciu a na postupné budovanie info centra v obci. 

Prevádzkové výdavky na úpravu ciest boli unížené, pričom cesty nemáme dobré a preto  p. 

poslanec nesúhlasí so znižovaním prevádzkových výdavkov a je za to, aby prevádzkové 

výdavky ostali minimálne v takej výške ako v roku 2015. 



V rozpočte je nová položka športové aktivity vo výške 3000 €. P. poslanec Mojš sa spýtal, čo 

sa pod touto  položkou myslí, keďže na jednotlivé združenia v obci máme vyčlenených 30000 

€ a na športový klub 17000 €. Starosta obce – aby bola dotácia na ŠK v súlade so zákonom 

unížila sa na 17000 € (predtým bola dotácia 20000 €). Ostávajúca suma 3000 € bude použitá 

na športové aktivity. P. poslanec Fula – napr. na otvorenie ihriska, na halový turnaj, starosta 

obce – na posilňovňu, mulifunkčné ihrisko. Starosta obce zdôraznil, že táto suma bude 

použitá ako dotácia novovzniknutým športovým aktivitám v rámci obce. Poslanec p. Fula 

vysvetlil, že v obci v roku 2015 vznikol stolnotenisový klub, pričom nemal prostriedky na 

svoje aktivity a preto ŠK Lúčky vyčlenil z dotácie na jeho fungovanie 500 €, čím vlastne 

zastrešil novovzniknutý objekt v rámci športu. Starosta obce – dobrovoľný hasičský zbor 

bude zastrešovať akcie v rámci obce. P. poslanec Mojš – veľa peňazí sa dáva na takéto akcie 

a nedáva sa na rozvoj obce. Preto p. poslanec kladie takéto otázky. Starosta obce – obci sa 

počas roka podarilo zastrešovať akcie a zároveň splácať dlh vo výške 82000 €. Keby 

prostriedky vo výške dlhu mala obec k dispozícii, rozvoj obce by bol na vysokej úrovni. Bolo 

by chybou nepodporovať už zabehnuté akcie. P. Mojš – nič nechce zrušiť, len by bolo dobré 

uskromniť sa s takýmito aktivitami. 

P. poslankyňa Garajová – revitalizácia ihriska stála ŠK 7000 €, chcela vedieť čo bolo v rámci 

revitalizácie na ihrisku urobené. Odpovedal p. poslanec Fula ihrisko bolo predierované, 

zakúpil sa piesok a trávnik, polievalo sa,  pričom sa používali špeciálne stroje. Starosta obce – 

za revitalizáciu ostal ŠK dlh, ktorý sa splácal aj v roku 2015. P. poslankyňa Garajová – čo sa 

urobilo na ihrisku v roku 2015. P. poslanec Fula – ihrisko bolo vyrovnané a urobila sa úprava 

rigolov. 

P. poslanec Mojš – účtovníctvo obce a DP sa prelína. Bolo by potrebné oddeliť účtovníctvo 

obce a DP tak aby bolo vidieť či vyrobia na seba a či vytvoria zisk. Určme jasné pravidlá hry. 

P. Ťapková – bývalé drobné prevádzky sú hospodárskou činnosťou pri obci. Majú zriadený 

samostatný účet, na ktorom sa účtujú len faktúry ktoré sa týkajú podnikateľskej činnosti, 

účtujú sa na triedach 5,6. V prípade, že poskytujú službu pre občana alebo právnickú osobu už 

ide o podnikanie a je potrebné vystaviť faktúru. Majú zriadenú koncesnú listinu 

a živnostenský list. V rozpočte nemôžeme vidieť hospodársku činnosť DP, lebo sú to 

mimorozpočtové prostriedky. 

P. poslanec Mojš – vytvorme teda s.r.o. a budeme vidieť všetko. 

Starosta obce – nebránime sa vytvoreniu s.r.o, alebo obecného podniku, všetko si však treba 

premyslieť. Pracuje sa na postupnom vytváraní transparentného chodu DP. Hľadáme takú 

alternatívu, ktorá by bola pre obec najvýhodnejšia, tak aby bolo všetko čisté a priehľadné 

a zároveň aby čo najviac prostriedkov ostalo na obci. 

P. poslanec Pecho – určme si termín. P. poslankyňa Mišíková a p. poslanec Fula navrhli, aby 

sa táto téma posunula na ďalšie zasadnutie OZ. 

P. poslanec Mojš – k návrhu rozpočtu na kapitálových výdavkoch – tu boli určené tri 

možnosti krytia kapitálových výdavkov:  

- prijatie úveru 

- presun v položkách 

- dohodnúť splátkový kalendár 

Ak chceme schvaľovať rozpočet musíme prijať len jednu alternatívu – p. poslanec navrhol 

kryť kapitálové výdavky úverom. 

Do diskusie vstúpila p. Bočeková – p. poslanec Mojš podotkol, že právo diskutovať má najprv 

poslanec, načo dal starosta obce hlasovať o tom, že to tejto diskusie sa budú zapájať hlavná 

kontrolórka a účtovníčka. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 



P. kontolórka Bočeková – do obce nám teraz prišlo nad rámec rozpočtu 9000 €, na základe 

čoho bude musieť byť urobená úprava rozpočtu na rok 2015 a tu vidí kontrolórka prostriedky 

navyše. Podotkla, že ak nám budú chodiť príjmy zo štátu pre obce v takej výške ako doteraz, 

kapitálové výdavky budeme mať vykryté. V roku 2015 sa starosta obce dokázal dohodnúť na 

splátkových kalendároch za neuhradené faktúry z minulých rokov. Vždy je to rozumnejšie 

ako brať si úver, aj keď úrokové sadzby sú nateraz nízke. P. poslanec Mojš – áno na 

splátkovom kalendári sa dá dohodnúť ak sú práce vykonané a vyčíslené, ale nie za práce, 

ktoré neboli ešte vykonané. Takýto postup považuje za neseriózny. P. Ťapková – bežné 

príjmy sú vyššie ako bežné výdavky a kapitálové príjmy sú nižšie ako kapitálové výdavky t.j. 

bežný rozpočet je v prebytku a kapitálový rozpočet je v schodku. Schodok v kapitálovom 

rozpočte sa dá vykryť bežným rozpočtom. 

Starosta obce navrhol hlasovať o každom variante osobitne. Poslanci navrhli hlasovať 

o zobratí úveru len v prípade potreby. Poslanec p. Mojš nesúhlasil. 

Starosta dal hlasovať o možnosti pokrytia kapitálových výdavkov. Kto je za aby sa bral úver? 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7    PROTI: 1 (Ing. P. Fula)  ZDRŽALI SA: 1 (O. Nika) 

 

Starosta obce vyzval poslancov k ďalšiemu pripomienkovaniu rozpočtu. Poslanci k návrhu 

rozpočtu nemali ďalšie pripomienky. Starosta  obce dal hlasovať za rozpočet obce 

s pozmeňujúcim návrhom. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 587/2015.  
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 1/proti - JUDr. Vladimír Mojš / Neprítomní: --- 

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

P. poslankyňa Garajová - poďakovala starostovi za vydaný občasník. Tento rok bol občasník 

konečne taký, aký má byť. 

P. poslanec Fula – 19. decembra sa uskutočnil 9. ročník halového turnaja. Turnaja sa 

zúčastnilo 64 účastníkov, starí páni z Lúčok sa stali víťazom. Športový klub Lúčky zakúpil 

svetelnú tabuľu, ktorá sa nateraz využíva v telocvični. 

Starosta obce – podal informáciu ohľadom vysprávky ulíc po výmene plynového potrubia. 

Vysprávky sa predĺžia kvôli zhoršenému počasiu. 

 

Občania: 

p. Matej Salva, L-563 

- čo robia komisie, keď podnety majú dávať občania? 

Odpovedal p. Nika – už v apríli dával podnet na vytvorenie info centra. P. Salva vie o tom, 

avšak je tu komisia pre rozvoj, prečo sa rieši vytvorenie info centra až na podnet p. 

Šefrankovej. P. poslanec Mojš – komisia už predtým dávala podnet na vytvorenie info centra, 

avšak dnes je tu priestor na hľadanie financií. Je povinnosťou odpoveď každému občanovi, 

ktorý dá podnet na obec, takto funguje demokracia. P. Salva – prečo hľadáme prostriedky 

v rozpočte, ak je možné tieto získať prostredníctvom výziev. P. poslanec Mojš – obec podala 

niekoľko výziev, teraz čaká na odpovede. 

 

 

 



K bodu 8 programu OZ 

Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí OZ. 

 

Zapísala: Mgr. Beáta Salvová 

 

    

Overovatelia:  JUDr. Vladimír Mojš 

   

Ing. Miroslava Garajová 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie z desiateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v 

Lúčkach konaného dňa 28.12.2015. 
 

 

Uznesenie č.56/2015 k programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lúčkach  

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Program 10. zasadnutia OZ.  

Branislav Hrbček 

    starosta obce 

 

Uznesenie č.57/2015 ku kontrole plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1.  Plnenie uznesení 

Branislav Hrbček 

    starosta obce 

 

Uznesenie č.58/2015 k schváleniu rozpočtu obce na rok 2016-2018 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Rozpočet na rok 2016 tak ako bol predložený s podmienkou, že príspevok do 

OOCR vo výške 10 000,- € bude v roku 2016 použitý na účely propagácie obce 

a postupné budovanie informačného centra v obci Lúčky.  

        

II. Berie na vedomie 

1. Rozpočet na rok 2017-2018 

 

 
Branislav Hrbček 

    starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                               Príloha č. 1 

Kontrola plnenia uznesenia 
 

                   

MATERIÁL NA 10. ZASADANIE OZ, KTORÉ SA BUDE KONAŤ  28.12.2015 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavná kontrolórka obce  
 

Dôvodová správa: V zmysle § 18 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 10. zasadanie, ktoré sa bude 

konať dňa 28.12.2015: Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Lúčkach 

konaného 10.12.2015 

 

Porad. 

číslo 
Obsah Termín splnenia Zodpovedný Stav 

45/2015 Schválenie upraveného programu OZ. 

Vypustenie bodu č. 14. 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

46/2015 OZ berie na vedomie vzdanie sa funkcie 

poslanca M. Hrbčeka 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

47/2015 OZ berie na vedomie zloženie sľubu nového 

poslanca M. Zachara 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

48/2015 OZ berie na vedomie správu HK o kontrole 

prijatých úloh 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

49/2015 Schválenie v súlade s § 18 ods. 1 zákona 

č.369/1990 na vykonávavie inej zárobkovej 

činnosti pre HK 

10. 12. 2015 poslanci splnené 

50/2015 Voľba predsedu športovo – školskej komisie 10.12. 2015 poslanci splnené 

 

51/2015 Schválenie VZN č. 5/2015 o nakladaní 

s komunálnym odpadom a drobným 

stavebným odpadom 

10. 12. 2015 poslanci splnené 

52/2015 Schválenie dodatku č. 1/2015 o daniach z 

nehnuteľností 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

53/2015 Schválenie poslaneckej odmeny Mgr. 

Bočekovej vo výške =80,- € formou 

finančného príspevku na kúpu organu 

10. 12 . 2015 poslanci splnené 

54/2015 Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2015 

podľa skutočnosti 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

55/2015 Schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. 

polrok roku 2016 
10. 12. 2015 poslanci splnené 

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia 

uznesenia OZ 

                                                                                                 Marta Bočeková 

           hlavná kontrolórka 


